

**Minutes of the 9<sup>TH</sup> Congress / 2021-22 Annual General Body Meeting  
of the SAMBO UNION of ASIA, held physically and vide ZOOM Video  
on 1<sup>st</sup> June 2022 at Jounieh City, Lebanon**

**1. Nomination of the Chairman of the Congress**

The SUA President Mr Alamjon Mullaev , nominated Mr Suresh Gopi , 1<sup>st</sup> Vice President and Director General of SUA as the Convenor of the 9<sup>th</sup> Annual Congress

**2. Roll Call and Announcement of Quorum**

Mr Gopi Made the Roll call for those members physically present and those members present on line vide Zoom Video Conference from Australia, Bangladesh, Bahrain, Hong Kong, India, Jordan, Iraq, Iran, Kazakhstan, Kyrgyzstan, Lebanon, Maldives, Mongolia, Nepal, New Zealand, Pakistan, Palestine, Saudi Arabia, Singapore, Syria, Thailand, Turkmenistan, Uzbekistan, Philippines, Sri Lanka and Japan.. It was then declared that Quorum was adequate to proceed with the 9<sup>th</sup> Annual Congress.

**3. Adoption of the Agenda**

It was resolved unanimously that the Agenda of the 2022 Annual Congress as tabled before each member was approved and adopted .

**4. Adoption and ratification of the Minutes of the 2021 SUA Congress**

The Minutes of the 2021 SUA Congress, as conveyed to each member as a copy recording of the Zoom Video Proceedings was adopted unanimously by the members present.

**5. Welcome speech and General Report by Mr.Alamjon Mullaev , President of SUA**

The President of the SUA , Mr. Alamjon Mullaev addressed the audience with a welcoming speech. In his speech, he thanked the Lebanese government, as well as the Secretary General of SUA, the head of the Lebanese National SAMBO Federation, Mr. Francois Saade for their readiness to host such a major tournament,

He spoke about the achievements of the SUA in the development of SAMBO on the continent, including the inclusion of SAMBO in the program of a number of multi-sport competitions in Asia including the 2022 Children of Asia Games at Vladivostok and requested SUA honored invitee , Ms. Sardaana Zhendrinskaia, head of the International Department of the Children of Asia Games International Committee to give a brief presentation.

The President concluded his general report by commending all SUA members present for their hard work and dynamism in sustaining the growth of SAMBO in their nations ,despite the averse COVID Pandemic and concluded by stating that “We were able to achieve this success only thanks to our joint and well-coordinated work,”

**6. Welcome Speech by SUA secretary General Mr. Francois Saade**

Mr Francois Saade , Secretary General of SUA and President of the Lebanese SAMBO Federation, heartily welcomed all SUA members present to his home nation of Lebanon and wished every one a pleasant stay and a successful championship at Jounieh City.

## **7. Report by Mr. Suresh Gopi, Director General of The SUA**

Mr Gopi , addressed the gathering and gave a brief report on SAMBO activities in each of the Regional Sambo Unions of Asia. He then welcomed the National SAMBO Representatives of Australia [ Mr Savely Timofeev] and New Zealand [ Mr Sergey Permitin ] , to the SUA family

## **8. Consideration of SUA Membership Applications / Admission of New Members**

Mr Gopi then proposed that the members present vote to admit National Sambo Federations of Australia and the National Sambo Federation of New Zealand into the membership rolls of The SAMBO Union of Asia .

The Members Present Unanimously voted to admit the Sambo Federation of Australia Ltd, with Mr Savely Timofeev as its president and the New Zealand Sambo Federation Inc. With Mr Sergey Permitin as its President as Full Voting Members of SUA

## **9. Removal of / Disciplinary Action (if any) against existing Members**

As no disciplinary Action or removal proposals recommended by the SUA Executive Board, it was resolved to move on to the next item in the agenda.

## **10. Ratification of Amendments to the SUA Constitution 2017**

Amendments to the SUA Constitution 2017 as proposed by the SUA Presidency were tabled before each member present , and it was resolved by the unanimous vote of members present to approve and adopt the Amended Constitution of the SAMBO Union of Asia.

Mr Gopi then informed the members present that subsequent to the induction of Oceania continental members of Australia and New Zealand into the membership rolls of SUA , it would be mandatory for SUA to restructure its constitution once again and function in future as the SAMBO Union of Asia and Oceania , in full compliance with the guidelines of the Olympic Council of Asia.

Mr Gopi assured the members that the new constitution , logo , official website etc of the SAMBO union of Asia and Oceania would be tabled at the 2023 Annual Congress for adoption and ratification .

## **11. Report on the status of the Asian Indoor Games , Asian Games , Asian Beach Games And other Multi Sport Events .**

Mr Gopi gave a brief report on the progress of the 6th the Asian Indoor and Martial Art Games to be held from 22-25 November 2023 at the Nongnooch Pattaya International Convention Centre [Traditional Hall C] , Pattaya , Thailand.

He also informed the members that regrettable SAMBO will not be featured in the 2023 Asian Games at Hang Zhou China and that SUA is working earnestly towards inclusion of SAMBO in the 2026 Asian Games at Nagoya.

He informed the Members that the OCA Asian Beach Games, proposed to be held in 2022 at Saanya China , will be cancelled in its entirety.

## **12. Date and Venue for the 2023 Asian SAMBO Championship for Adults , Youth Juniors**

The members resolved unanimously that the 2023 SAMBO Championships for Adults Juniors and Youth will be held at Almaty , Kazakhstan in June 2023 and hosted by the Kazakhstan Federation of Sport and Combat Sambo .

## **13. Any other Item with the permission of the Chair**

A] Mr Gopi conveyed to the members present that as resolved by the SUA Presidency it would be necessary for SUA to levy an Annual Continental Membership fee commencing from 2023 onwards .

The Members resolved unanimously to approve and ratify this proposal and that the actual amount of the Annual Membership fee payable by each SUA Member NSF , would be conveyed to all members prior the 2023 Annual Congress.

B] Mr. Francois Saade, submitted a protest at that juncture with the permission of the chair that several of his West Asia NSF colleagues had express loss of confidence in the leadership of the head of Bahrain Sambo Federation as the Regional President of the Sambo Union of West Asia .

On Behalf of SUA , Mr Suresh Gopi , then requested Mr Saade to submit written confirmation of such loss of confidence in writing from each SUA member in West Asia and assured him that the same would be tabled for discussion and remedial action at the next meeting of the SUA Executive Board,

## **14. Vote of Thanks and Photo Session**

There being no other matter to be addressed on the Agenda, Mr. Alamjon Mullaev gave the Vote of Thanks and then declared the 9<sup>th</sup> Congress of SUA as adjourned.

**Протокол заседания 9-го Конгресса / Годового Общего Собрания 2021-22  
Союза САМБО Азии, проведенного лично и через видеоконференцию ZOOM  
1 июня 2022 года в городе Джунье, Ливан.**

**1. Назначение Председателя Конгресса**

Президент САМБО Азии г-н Аламджон Муллаев номинировал г-на Суреша Гопи, 1-го вице-президента и Генерального директора САМБО Азии, в качестве председателя 9-го ежегодного Конгресса.

**2. Учет и объявление кворума**

Г-н Гопи провел учет присутствующих лично и участников, присоединившихся онлайн через видеоконференцию Zoom из Австралии, Бангладеш, Бахрейна, Гонконга, Индии, Иордании, Ирака, Ирана, Казахстана, Киргизии, Ливана, Мальдив, Монголии, Непала, Новой Зеландии, Пакистана, Палестины, Саудовской Аравии, Сингапура, Сирии, Таиланда, Туркменистана, Узбекистана, Филиппин, Шри-Ланки и Японии. Затем было объявлено, что кворум достаточный для продолжения 9-го ежегодного Конгресса.

**3. Утверждение повестки дня**

Единогласно было принято решение утвердить и принять предложенную повестку дня 2022 года для ежегодного Конгресса.

**4. Утверждение и утверждение протокола Конгресса САМБО 2021 года**

Протокол Конгресса САМБО 2021 года, который был отправлен каждому участнику в виде записи видеоконференции Zoom, был единогласно принят присутствующими членами.

**5. Приветственное слово и Общий отчет г-на Аламджона Муллаева, Президента САМБО Азии**

Президент САМБО Азии, г-н Аламджон Муллаев, обратился к аудитории приветственным словом. В своей речи он поблагодарил правительство Ливана, а также Генерального секретаря САМБО Азии, главу Ливанской Национальной Федерации САМБО, г-на Франсуа Сааде, за готовность принять такой крупный турнир.

Он рассказал о достижениях САМБО Азии в развитии САМБО на континенте, включая включение САМБО в программу нескольких многоспортивных соревнований в Азии, включая Детские игры Азии 2022 года во Владивостоке, и попросил почетного приглашенного САМБО Азии, г-жу Сардаану Жендринскую, главу Международного департамента Комитета Детских игр Азии, сделать краткую презентацию.

Президент завершил свой общий отчет, похвалив всех присутствующих членов САМБО Азии за их труд и динамизм в поддержке развития САМБО в своих странах, несмотря на неблагоприятную пандемию COVID, и заключил, сказав: "Мы смогли достичь этого успеха только благодаря нашей совместной и хорошо координированной работе".

**6. Приветственное слово Генерального секретаря САМБО Азии, г-на Франсуа Сааде**

Г-н Франсуа Сааде, Генеральный секретарь САМБО Азии и Президент Ливанской Федерации САМБО, сердечно приветствовал всех присутствующих членов САМБО Азии в своей родной стране Ливане и пожелал всем приятного пребывания и успешного чемпионата в городе Джунье.

## **7. Отчет г-на Суреша Гоги, Генерального директора САМБО Азии**

Г-н Гоги обратился к собравшимся и представил краткий отчет о деятельности САМБО в каждом из региональных союзов САМБО Азии. Затем он приветствовал национальных представителей САМБО Австралии (г-на Савелия Тимофеева) и Новой Зеландии (г-на Сергея Пермитина) в семье САМБО Азии.

## **8. Рассмотрение заявок на членство в САМБО Азии / Прием новых членов**

Г-н Гоги предложил членам, присутствующим на заседании, проголосовать за включение Национальной САМБО Федерации Австралии и Национальной САМБО Федерации Новой Зеландии в список членов Союза САМБО Азии.

Присутствующие члены единогласно проголосовали за включение Федерации САМБО Австралии Ltd. с г-ном Савелием Тимофеевым в качестве ее президента и Новозеландской Федерации САМБО Inc. с г-ном Сергеем Пермитиным в качестве ее президента в качестве полноправных членов САМБО Азии.

## **9. Исключение / Дисциплинарные меры (при наличии) в отношении существующих членов**

Поскольку нет рекомендаций от Исполнительного комитета САМБО Азии о дисциплинарных мерах или исключении, было принято решение перейти к следующему пункту повестки дня.

## **10. Утверждение поправок к Конституции САМБО Азии 2017 года**

Предложенные президентством САМБО Азии поправки к Конституции САМБО Азии 2017 года были представлены каждому присутствующему члену, и единогласным голосованием присутствующих членов было принято решение одобрить и принять измененную Конституцию Союза САМБО Азии.

Г-н Гоги также сообщил присутствующим членам, что после включения членов Океанического региона - Австралии и Новой Зеландии - в список членов САМБО Азии, САМБО Азии будет обязательно провести реструктуризацию своей конституции и в дальнейшем функционировать как Союз САМБО Азии и Океании в полном соответствии с руководством Олимпийского Совета Азии.

Г-н Гоги заверил членов, что новая конституция, логотип, официальный веб-сайт и т.д. Союза САМБО Азии и Океании будут представлены на рассмотрение и утверждение на 2023 годовом Конгрессе.

## **11. Отчет о состоянии Азиатских Внутренних игр, Азиатских игр, Азиатских пляжных игр и других многоспортивных событий.**

Г-н Гоги представил краткий отчет о ходе проведения 6-х Азиатских Внутренних и Игр боевых искусств, которые пройдут с 22 по 25 ноября 2023 года в Международном конгресс-центре Нонгнуч-Паттайя [Традиционный зал С] в городе Паттайя, Таиланд.

Он также сообщил членам, что к сожалению, САМБО не будет представлено на Азиатских играх 2023 года в Ханчжоу, Китай, и что САМБО Азии прилагает все усилия для включения САМБО в Азиатские игры 2026 года в Нагое.

Он также информировал членов о том, что ОКА Азиатские пляжные игры, запланированные на 2022 год в городе Санья, Китай, будут полностью отменены.

## **12. Дата и место проведения Чемпионата Азии по САМБО для взрослых, молодежи и юниоров 2023 года.**

Члены приняли единогласное решение о проведении Чемпионата Азии по САМБО для взрослых, молодежи и юниоров 2023 года в Алматы, Казахстан, в июне 2023 года, с участием Казахстанской Федерации Спортивного и Боевого САМБО в качестве хозяина.

## **13. Любой другой вопрос с разрешения председателя.**

А] Г-н Гопи передал присутствующим членам информацию о том, что, согласно решению Президентства САМБО Азии, начиная с 2023 года, САМБО будет взимать ежегодный континентальный взнос за членство.

Члены единогласно проголосовали за утверждение и принятие этого предложения, и фактическая сумма ежегодного членского взноса, подлежащего уплате каждым членом НФС САМБО А зона будет сообщена всем членам перед 2023 годовым Конгрессом.

В] Г-н Франсуа Сааде, получив разрешение председателя, заявил протест относительно того, что несколько его коллег из НФС Западной Азии выразили потерю доверия в руководстве главы Самбо Федерации Бахрейн в качестве Регионального Президента Самбо Союза Западной Азии.

От имени САМБО, г-н Суреш Гопи попросил г-на Сааде предоставить письменное подтверждение такой потери доверия от каждого члена САМБО Западной Азии и заверил его, что это будет представлено для обсуждения и принятия мер на следующем заседании Исполнительного комитета САМБО.

## **14. Подведение итогов и фотосессия.**

Поскольку других вопросов, требующих обсуждения, не было, г-н Аламджон Муллаев выразил слова благодарности и объявил 9-й Конгресс САМБО закрытым.